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Kuba Stankiewicz: Jazz? Na zdrowie!
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Przed nami Victor Young Jazz Festival M?awa ’20. O tym przedsi?wzi?ciu, dzia?alno?ci
artystycznej, upodobaniach i M?awie  z Kub? Stankiewiczem, jazzmanem, pianist? i dyrektorem
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artystycznym VYJFM rozmawia Magdalena Grzywacz.

 
Jazz w pandemii. Czy wierzysz w muzykoterapi??

Ha, ha… no có?… od ponad pó? roku wszyscy funkcjonujemy w nowym wymiarze i ka?dy z nas próbuje
sobie znale?? jaki? sposób, aby poradzi? sobie ze skrzecz?c? rzeczywisto?ci? (jak mawia? Kisiel). Jazz
jest do?? dobr? form? radzenia sobie ze stresem. Polecam!!!

Rozmawiali?my ju? wiele razy i wiem, ?e masz niecodzienne hobby – odnajdujesz zapomnianych
artystów i wskrzeszasz pami?? o nich. Jak przebiega twoja misja? Czy Victor Young jest ju? lepiej
rozpoznawalny w Polsce?

My?l?, ?e tak. Ju? pierwsza edycja Festiwalu Victora Younga w M?awie pokaza?a, ?e jest spore
zainteresowanie tematem. Tym bardziej, ?e Victor Young sp?dzi? w M?awie dzieci?stwo i wczesn?
m?odo??. Jeszcze niedawno nawet wybitni polscy muzycy jazzowi, graj?c Stella by Starlight, nie mieli
poj?cia, ?e kompozytor tego standardu mia? cokolwiek wspólnego z Polsk?. Teraz sytuacja si? zmieni?a.
Ale ci?gle czeka nas sporo pracy, aby t? wiedz? upowszechni? i ?eby do mas dotar?a ?wiadomo??, ?e
jeden z najwybitniejszych, ?wiatowych kompozytorów muzyki filmowej i jazzowej ma tutaj swoje korzenie.

Kogo jeszcze „odkurzy?e?”?

W zesz?ym roku nak?adem Polskiego Wydawnictwa Muzycznego ukaza?a si? moja p?yta Kuba
Stankiewicz – Inspired by Roman Statkowski, po?wi?cona wybitnemu, niestety nieco zapomnianemu
polskiemu kompozytorowi. Roman Statkowski by? nauczycielem Victora Younga i Henryka Warsa w
Konserwatorium Warszawskim, a wcze?niej by? studentem Miko?aja Rimskiego-Korsakowa w
Petersburgu. Ta posta? te? wymaga „o?wietlenia”.

W 2019 roku pierwsza edycja VYJFM by?a sukcesem. Wówczas na scenie kina Kosmos w M?awie
wspólnie z burmistrzem S?awomirem Kowalewskim zdecydowali?cie, ?e b?dzie nowa ods?ona
tego wydarzenia, kolejne spotkanie z muzyk? Younga. Czy w M?awie panuje dobry klimat na jazz?

Zdecydowanie tak. Tu te? mieszkaj? jazzfani i ludzie spragnieni dobrej muzyki. Atmosfera na koncertach
by?a wspania?a. Jestem pewien, ?e w tym roku b?dzie podobnie.

Kogo zobaczymy na scenie w tym roku?

23 pa?dziernika Festiwal otworzy zespó? Zagan Acoustic, a nast?pnie zaprezentuje si? duet
fortepianowy wybitnych pianistów jazzowych: Artur Dutkiewicz i Bogdan Ho?ownia.

W sobot? 24 pa?dziernika, w po?udnie przewidywane jest uroczyste otwarcie Skweru Victora Younga w
M?awie, o 17:00 – podobnie jak przy pierwszej edycji festiwalu – odb?dzie si? panel dyskusyjny
przybli?aj?cy posta? Victora Younga, a o 18:30 b?d? mia? zaszczyt zagra? w duecie na dwa fortepiany z
wybitnym pianist? Wojciechem Karolakiem.

Czyli ponownie na Victor Young Jazz Festival M?awa wyst?puj? muzycy ?wiatowego formatu. O
samym patronie festiwalu b?d? dyskutowa? historycy, dziennikarze muzyczni i arty?ci. Czy
wydarzenie, które organizujemy w trzydziestotysi?cznej M?awie ma szans? zaistnie? mocniej na
krajowej mapie jazzeventów?

Moim zdaniem ono ju? zaistnia?o. Pierwsza edycja festiwalu odbi?a si? szerokim echem nie tylko w
Polsce. Osobi?cie bardzo si? z tego ciesz? i mam nadziej? na kontynuacj?. Victor na to zas?uguje!!!

Któr? kompozycj? Younga lubisz najbardziej i dlaczego?



Oj, to bardzo trudne pytanie. Victor Young by? kompozytorem niezwykle p?odnym. Napisa? muzyk? do
ponad trzystu filmów hollywoodzkich. W tych filmach znalaz?y si? takie pere?ki muzyczne jak Stella by
Starlight, któr? uwielbia? Miles Davis lub When I Fall in Love, któr? znaj? wszyscy. Ja mam w pami?ci
szczególnie pi?kn? wersj? utworu My Foolish Heart w wykonaniu Billa Evansa.

Us?yszymy j? na podczas fina?owego koncertu na dwa fortepiany, w duecie z Wojciechem
Karolakiem?

Trzeba zapyta? mistrza – Wojciecha Karolaka, ale jest nadzieja [?miech].

W tym roku przewidziano wiele imprez towarzysz?cych. Co szczególnie polecasz sympatykom
jazzu?

My?l?, ?e wszystko b?dzie interesuj?ce. B?d?cie Pa?stwo z nami!!!

Dzi?kuj? za rozmow?.

Dzi?kuj? i do zobaczenia na Festiwalu.
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